



ຮຽນທ່ານຜູ້ນຳທາງສາສະໜາ:

ປີ 2010 ແມ່ນສຳຄັນສຳລັບຊຸມຊົນທາງສາສະໜາຂອງທ່ານ ແລະປະເທດຊາດໂດຍລວມ. ການສຳຫຼວດ ປະຊາກອນສະຫະລັດຕັ້ງຕໍ່ໄປຈະໄດ້ຈັດຂຶ້ນ ແລະພວກເຮົາກໍຕ້ອງການຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອຈາກທ່ານ ໃນການສ້າງຄວາມຮັບຮູ້ໃຫ້ແກ່ຊຸມຊົນຂອງທ່ານ ແລະຊຸກຍູ້ການປະກອບສ່ວນ. ພາຍໃຕ້ການບັງຄັບ ຂອງຮັຖຖະທຳມະນູນສະຫະລັດ, ການສຳຫຼວດປະຊາກອນແມ່ນການນັບທຸກຄົນທີ່ອາໄສໃນສະຫະລັດ - ທັງທີ່ເປັນພົນລະເມືອງ ແລະບໍ່ແມ່ນພົນລະເມືອງ. ຜົນການສຳຫຼວດ ປະຊາກອນຈະເປັນໂຕກຳນົດ ຈຳນວນຜູ້ແທນໃນສະພາແລະເປັນແນວທາງໃນການຕັດສິນໃຈໃຫ້ທຶນສະໜັບສະໜູນສຳລັບການບໍລິການ ທາງສັງຄົມ ທີ່ສຳຄັນແລະໂຄງການຊຸມຊົນຕ່າງໆ.

ອົງກອນທາງສາສະໜາ, ໂດຍສະເພາະແລ້ວ, ແມ່ນຈະໄດ້ປະໂຫຍດຫຼາຍຈາກຂໍ້ມູນການສຳຫຼວດປະຊາກອນທີ່ແນ່ນອນ. ໃນຖານະທີ່ຜູ້ອອກ ຄວາມຄິດເຫັນທີ່ໄວ້ໃຈໄດ້ໃນຊຸມຊົນຂອງທ່ານ, ທ່ານມີໜ້າທີ່ ໃນການສື່ສານໃຫ້ເຫັນເຖິງຄວາມສຳຄັນໃນການປະກອບສ່ວນການສຳຫຼວດປະຊາກອນ ປີ 2010. ຍົກຕົວຢ່າງ, ຊຸມຊົນຂອງທ່ານອາດຈະບໍ່ຮູ້ວ່າ:

- ແບບຟອມການສຳຫຼວດປະຊາກອນ ປີ 2010 ແມ່ນແບບຟອມທີ່ສັ້ນທີ່ສຸດອັນໜຶ່ງ ໃນປະຫວັດສາດ: ມັນຖາມພຽງ 10 ຄຳຖາມ ແລະໃຊ້ເວລາປະມານ 10 ນາທີໃນການປະກອບ.
- ອົງຕາມຂໍ້ມູນການສຳຫຼວດປະຊາກອນ, ຮັຖບານກາງຈັດສັນງົບປະມານຫຼາຍກວ່າ 400 ຕື້ໂດລາໃຫ້ແກ່ຮັຖບານຂອງຮັຖ, ທ້ອງຖິ່ນ ແລະຊົນເຜົ່າ. ຜູ້ນຳຕ່າງໆ ແມ່ນຂຶ້ນຢູ່ກັບ ຂໍ້ມູນການສຳຫຼວດປະຊາກອນເພື່ອໃຊ້ເປັນແນວທາງໃນການຕັດສິນໃຈໃຫ້ທຶນສະໜັບສະໜູນ ສຳລັບການສ້າງຖະໜົນໃໝ່, ໂຮງຮຽນ, ໂຮງໝໍ ແລະສູນຮັບຝາກເດັກ ແລະສູນຜູ້ສູງອາຍຸ.
- ຜູ້ນຳຈາກອົງກອນທາງສາສະໜາຫຼາຍແຫ່ງແມ່ນພິ່ງພາຂໍ້ມູນການສຳຫຼວດປະຊາກອນ ເພື່ອໃຊ້ໃນການຂຽນຄຳຂໍທຶນ ແລະນຳໃຊ້ເປັນກຳລະນີເພື່ອຂໍຮັບ ການຊ່ວຍເຫຼືອ ແລະການບໍລິການ ເພີ່ມເຕີມ.

ໃນຖານະຜູ້ນຳ, ທ່ານຮັບໃຊ້ໃນບົດບາດທີ່ທ່ານສາມາດເຕືອນຜູ້ຄົນໄດ້ວ່າ ການສຳຫຼວດປະຊາກອນ ຈະເລີ່ມຂຶ້ນໃນໄວໆນີ້. ຈົ່ງຊຸກຍູ້ສະມາຊິກໃນຊຸມຊົນ ທາງສາສະໜາຂອງທ່ານໃຫ້ປະກອບແບບສອບຖາມ ໃຫ້ຄົບຖ້ວນ ແລະສົ່ງໄປສະນີກັບຄືນ ແລະໃຫ້ການຮັບຮອງວ່າການຕອບແບບຟອມການສຳຫຼວດ ປະຊາກອນນັ້ນປອດພັຍ. ຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອຂອງທ່ານຈະມີຄວາມສຳຄັນຫຼາຍໃນການ ຮັບປະກັນວ່າ ພວກເຮົາໄດ້ຈຳນວນການນັບທີ່ຖືກຕ້ອງແນ່ນອນ. ພວກເຮົາຫວັງວ່າ ທ່ານຈະແບ່ງປັນເອກະສານ ທີ່ຄັດຕິດມາພ້ອມນີ້ກັບຊຸມຊົນທາງສາສະໜາຂອງທ່ານ.

- **ສານຈາກຜູ້ນຳ** - ນີ້ແມ່ນຂຸດຄຳກ່າວ, ຊຶ່ງເນັ້ນໃສ່ອົງປະກອບສຳຄັນຂອງການສຳຫຼວດປະຊາກອນ ປີ 2010, ໃຫ້ໂອກາດໃນການໃຫ້ ຄວາມຮູ້ແກ່ສະມາຊິກໃນຊຸມຊົນທາງສາສະໜາຂອງທ່ານ ກ່ຽວກັບປະໂຫຍດຂອງການສຳຫຼວດປະຊາກອນ ແລະຊຸກຍູ້ການປະກອບ ສ່ວນທີ່ນຳໄປສູ່ ວັນສຳຫຼວດປະຊາກອນ ຄືວັນທີ່ 1 ເມສາ 2010. ໃນຂະນະທີ່ທ່ານສາມາດນຳໃຊ້ຂໍ້ມູນນີ້ໄດ້ຕາມ ຄວາມຕ້ອງການຂອງທ່ານ, ທ່ານກໍອາດເຫັນວ່າມັນເໝາະສົມໂດຍສະເພາະທີ່ຈະນຳເອົາ ຂໍ້ຄວາມນີ້ລວມເຂົ້າໄວ້ໃນການປະກາດແຈ້ງຕາມຕາຕະລາງປົກກະຕິ.
- **ການປະກາດໃນບ່ອນຕ່າງໆ** - ຂຸດຂໍ້ຄວາມສັ້ນໆນີ້ສະທ້ອນໃຫ້ເຫັນເຖິງຄວາມຄິດຫຼັກທີ່ວາງໄວ້ໃນ ສານຂໍ້ຄວາມຈາກຜູ້ນຳ. ຂໍ້ຄວາມ ເຫຼົ່ານີ້ສາມາດພິມໃນເອກະສານຕີພິມຂອງຊຸມຊົນແລະຕິດໄວ້ ໃນກະດານຂ່າວ ແລະໃນເວັບໄຊກ່ອນທີ່ຮອດວັນສຳຫຼວດປະຊາກອນ.
- **ໃບປິວຊຸມຊົນທາງສາສະໜາ** - ໃບປິວນີ້ໃຫ້ຂໍ້ມູນກ່ຽວກັບ ການສຳຫຼວດປະຊາກອນ ແລະວ່າ ມັນມີຜົນກະທົບແນວໃດຕໍ່ທຸກຊຸມຊົນ. ກະຮຸນາແຈກຢາຍໃຫ້ແກ່ສະມາຊິກ, ຄອບຄົວ ແລະ ໝູ່ເພື່ອນ.
- **ແຜນຂັ້ນໜັງສື** - ແຜນຂັ້ນນີ້ສາມາດນຳໃຊ້ເພື່ອຂັ້ນໜ້າໃນໜັງສືສວດມົນ ແລະສິ່ງຕີພິມອື່ນໆໄດ້.

ເອກະສານທີ່ຢູ່ໃນຮູບອີເລັກໂຕຣນິກແມ່ນມີໃຫ້ໃນ "Partner With Us" ທີ່ 2010census.gov.

ຂໍຂອບໃຈສຳລັບການສະໜັບສະໜູນຂອງທ່ານໃນການຊ່ວຍໃຫ້ການນັບປະຊາກອນປີ 2010 ຖືກຕ້ອງ ແລະບັນລຸຜົນສຳເລັດ. ການປະກອບສ່ວນຂອງ ທ່ານສຳຄັນຕໍ່ຄວາມສຳເລັດຂອງ ການສຳຫຼວດປະຊາກອນ ປີ 2010.

ດ້ວຍຄວາມນັບຖື,

Dr. Robert Groves  
ຜູ້ອຳນວຍການ, ສຳນັກງານສຳຫຼວດປະຊາກອນ



# ພວກເຮົາສາມາດ ສ້າງຄວາມ ແຕກຕ່າງໄດ້

ໃນຖານະສະມາຊິກຂອງຊຸມຊົນທາງສາສະໜາຂອງພວກເຮົາ, ພວກເຮົາເຊື່ອວ່າ ລວມກັນ, ພວກເຮົາສາມາດສ້າງຄວາມແຕກຕ່າງໃຫ້ເກີດຂຶ້ນໃນສະຖານທີ່ຕ່າງໆ ທີ່ພວກເຮົາອາໄສ, ເຮັດວຽກ ແລະ ເຄົາລົບບູຊາຮ່ວມກັນໄດ້. ໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົາກຳລັງເຂົ້າສູ່ເດືອນເມສາ 2010, ພວກເຮົາມີໂອກາດທີ່ຈະປະຕິບັດຕາມຄວາມເຊື່ອ ເຫຼົ່ານັ້ນໂດຍການສະໜັບສະໜູນການສຳຫຼວດປະຊາກອນ ປີ 2010. ໃນຂະນະທີ່ມັນເບິ່ງຄືວ່າເປັນວຽກໜ້ອຍໆ, ແຕ່ການມີສ່ວນຮ່ວມຂອງພວກເຮົາ ກໍມີຄວາມສຳຄັນຫຼາຍຕໍ່ກັບຫຼາຍໂຄງການ ແລະ ການບໍລິການຕ່າງໆ ທີ່ພວກເຮົານຳໃຊ້ໃນທຸກມື້.

ການສຳຫຼວດປະຊາກອນ ປີ 2010  
ແລະ ຊຸມຊົນທາງສາສະໜາ:

## ຖືກນັບເຂົ້າໃນຈຳນວນ ປະຊາກອນປີ 2010

ສຳລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມກ່ຽວກັບການສຳຫຼວດປະຊາກອນ ປີ 2010, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ສູນການສຳຫຼວດປະຊາກອນປະຈຳພູມິພາກ ຫຼື ຢ້ຽມຊົມທີ່ເວັບໄຊ [2010census.gov](http://2010census.gov).

Issued December 2009 | Form D-3290 (BR-L)

United States  
**Census**  
**2010**  
ສຳນວນປະຊາກອນ  
ສະຫະລັດອາເມລິກາ  
ມັນສູງໃນຄວາມສຳຄັນຂອງ  
ຂອງພວກເຮົາທຸກຄົນ





**ຄ**ວາມສໍາເລັດຂອງການສໍາຫຼວດປະຊາກອນ ປີ 2010 ແມ່ນຢູ່ໃນຄວາມຮັບຜິດຊອບຂອງພວກເຮົາທຸກຄົນ. ຂໍ້ມູນຕໍ່ໄປນີ້ສະໜອງຂໍ້ເທັດຈິງທີ່ສໍາຄັນກ່ຽວກັບການສໍາຫຼວດປະຊາກອນ, ມັນມີປະໂຫຍດແນວໃດຕໍ່ຊຸມຊົນທ້ອງຖິ່ນ, ແລະຕອບຄໍາຖາມຕ່າງໆ ກ່ຽວກັບຄວາມປອດພ້ຍຂອງຂໍ້ມູນສ່ວນບຸກຄົນ. ກະຮຸນາເຂົ້າຮ່ວມເພື່ອສ້າງ ຄວາມແຕກຕ່າງ ໂດຍການປະກອບສ່ວນໃນການສໍາຫຼວດປະຊາກອນ ປີ 2010.

## ຄໍາອະທິບາຍໂດຍຫຍໍ້

**ແມ່ນຫຍັງ:** ການສໍາຫຼວດປະຊາກອນແມ່ນການນັບຈໍານວນຄົນທຸກຄົນທີ່ອາໄສໃນສະຫະລັດ.

**ໃຜ:** ທຸກຄົນທີ່ອາໄສຢູ່ໃນສະຫະລັດຕ້ອງຖືກນັບ-ທັງທີ່ເປັນພົນລະເມືອງແລະບໍ່ແມ່ນພົນລະເມືອງ.

**ເມື່ອໃດ:** ແບບຟອມການສໍາຫຼວດປະຊາກອນຈະຖືກສົ່ງເຖິງ ຫຼື ສົ່ງທາງໄປສະນີໄປທຸກຄົວເຮືອນໃນເດືອນມີນາ 2010.

**ຍ້ອນຫຍັງ:** ຣັຖຖະທໍາມະນູນສະຫະລັດໄດ້ກໍານົດໃຫ້ມີການສໍາຫຼວດປະຊາກອນ ທົ່ວປະເທດໜຶ່ງຄັ້ງໃນທຸກໆ 10 ປີ ເພື່ອຈຸດປະສົງໃນການ ກໍານົດເຂດຜູ້ແທນສໍາຫຼັບສະພາຜູ້ແທນຂອງສະຫະລັດ. ຣັຖບານກາງນໍາໃຊ້ຂໍ້ມູນການສໍາຫຼວດປະຊາກອນໃນການຊ່ວຍ ພິຈາລະນາການໃຫ້ທຶນສໍາລັບຣັຖ, ທ້ອງຖິ່ນ ແລະຣັຖບານຊົນເຜົ່າ.

**ແນວໃດ:** ທຸກຄົວເຮືອນຄວນປະກອບແບບຟອມການສໍາຫຼວດໃຫ້ສໍາເລັດ ທັນທີທີ່ໄດ້ຮັບ ແລະສົ່ງກັບຄືນທັນທີ. ຄົວເຮືອນທີ່ບໍ່ຕອບອາດໄດ້ຮັບການປ່ຽນແທນນັບແຕ່ໃນຕົ້ນເດືອນເມສາ 2010. ພະນັກງານສໍາຫຼວດປະຊາກອນຈະໄປຢ້ຽມຢາມ ຄົວເຮືອນທີ່ບໍ່ໄດ້ສົ່ງແບບຟອມການສໍາຫຼວດເພື່ອ ນັບຈໍານວນຄົນໃນຄົວເຮືອນນັ້ນ ດ້ວຍຕົນເອງ.

## ທ່ານສາມາດຊ່ວຍໄດ້ແນວໃດ

- ປະກອບແບບຟອມການສໍາຫຼວດປະຊາກອນ ປີ 2010 ໃຫ້ຄົບຖ້ວນແລະສົ່ງກັບຄືນ ແລະຊຸກຍູ້ຄົນອື່ນໆ - ຄອບຄົວ, ເພື່ອນ ແລະເພື່ອນບ້ານ - ໃຫ້ເຮັດຄືກັນ.
- ຮ່ວມມືກັບພະນັກງານສໍາຫຼວດປະຊາກອນ.

## ຄວາມສໍາຄັນຂອງຂໍ້ມູນການສໍາຫຼວດປະຊາກອນ

- ທຸກປີ, ຣັຖບານກາງຈັດສັນງົບປະມານຫຼາຍກວ່າ 400 ຕື້ໂດລາ ໃຫ້ແກ່ບັນດາຣັຖ, ທ້ອງຖິ່ນແລະຣັຖບານຊົນເຜົ່າ ໂດຍອີງໃສ່ຂໍ້ມູນການສໍາຫຼວດປະຊາກອນ.
- ອົງກອນແລະສະຖາບັນຕ່າງໆທາງສາສະໜານໍາໃຊ້ຂໍ້ມູນການສໍາຫຼວດປະຊາກອນ ເພື່ອສະໜັກຂໍ້ຮັບທຶນແລະພິຈາລະນາສະຖານທີ່ຕ່າງໆ ເພື່ອເປັນສະຖານທີ່ອໍານວຍຄວາມສະດວກແຫ່ງໃໝ່.
- ຂໍ້ມູນການສໍາຫຼວດປະຊາກອນແນະແນວທາງການຕັດສິນໃຈໃນການ ໃຫ້ທຶນເພື່ອສະໜັບສະໜູນສະຖານທີ່ສໍາຄັນໃນຊຸມຊົນ ເຊັ່ນ ໂຮງຮຽນ, ໂຮງໝໍ, ສູນຮັບຝາກເດັກ ແລະອື່ນໆ.
- ຂໍ້ມູນການສໍາຫຼວດປະຊາກອນມີຜົນກະທົບຕໍ່ສູງຂອງທ່ານໃນຣັຖສະພາ, ເຊັ່ນດຽວກັບ ໃຊ້ໃນການຈັດແບ່ງເຂດເລືອກຕັ້ງສໍາຫຼັບສະພາຣັຖ, ສະພາຄາວຕີ້ ແລະສະພາເມືອງ ແລະເຂດການເລືອກຕັ້ງ.

## ງ່າຍດາຍ, ສໍາຄັນແລະປອດພ້ຍ

- ເປັນໜຶ່ງໃນແບບຟອມທີ່ສົ່ງໃນປະຫວັດສາດ, ແບບຟອມການສໍາຫຼວດປະຊາກອນ ປີ 2010 ຖາມຄໍາຖາມພຽງ 10 ຄໍາຖາມແລະໃຊ້ເວລາເຮັດໃຫ້ສໍາເລັດປະມານ 10 ນາທີ.
- ຄໍາຕອບໃນແບບຟອມການສໍາຫຼວດປະຊາກອນຄວນນັບລວມເອົາທຸກຄົນທີ່ອາໄສຕາມທີ່ຢູ່ນັ້ນ.
- ຕາມກົດໝາຍ, ສໍານັກງານສໍາຫຼວດປະຊາກອນສະຫະລັດ ບໍ່ສາມາດເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນສ່ວນບຸກຄົນຂອງບຸກຄົນໃດໆ ກັບຜູ້ໃດ, ລວມເຖິງ ອົງການຂອງ ຣັຖບານກາງ ແລະໜ່ວຍງານປະຕິບັດກົດໝາຍ.

**ພ**ວກເຮົາຫວັງວ່າ ທ່ານຈະຮ່ວມກັບພວກເຮົາ ເພື່ອຊ່ວຍໃຫ້ມີການນັບຈໍານວນຄົນ ໃຫ້ສໍາເລັດ ເພື່ອຊຸມຊົນ ແລະປະເທດຊາດຂອງພວກເຮົາ.



# ການສຳຫຼວດປະຊາກອນ ປີ 2010: ສານຈາກຜູ້ນຳ

ຂໍ້ຄວາມຕໍ່ໄປນີ້ສາມາດນຳໄປແບ່ງປັນໄດ້ໃນລະຫວ່າງການປະກາດແຈ້ງຕາມຕາຕະລາງ ປົກກະຕິໃນອາທິດທີ່ຈະເຂົ້າສູ່ມື້ສຳຫຼວດປະຊາກອນ ວັນທີ 1 ເມສາ 2010, ເພື່ອໃຫ້ ຄວາມຮູ້ ແລະ ຊຸກຍູ້ໃຫ້ສະມາຊິກ ຊຸມຊົນທາງສາສະໜາ ເຂົ້າມາປະກອບຟອມສຳຫຼວດ ປະຊາກອນ ປີ 2010 ໃຫ້ສຳເລັດ ແລະ ສົ່ງກັບຄືນທາງໄປສະນີ. ການປະກາດແຈ້ງ ອັນດຽວກັນນີ້ໃນບ່ອນຕ່າງໆ ແມ່ນຖືກລວມຢູ່ໃນຊຸດເອກະສານນີ້ ແລະ ທັງສອງຢ່າງນີ້ກໍ ສາມາດດາວໂຫລດໄດ້ທີ່ "Partner With Us" ທີ່ 2010census.gov.

## ຂັ້ນທີ 1: ກ່ຽວກັບການສຳຫຼວດປະຊາກອນ

ໃນເດືອນມີນາ 2010, ທີ່ຢູ່ຈຳນວນຫຼາຍກວ່າ 130 ລ້ານທີ່ຢູ່ທົ່ວປະເທດຈະໄດ້ຮັບແບບຟອມການສຳຫຼວດປະຊາກອນ ປີ 2010. ຣັຖຖະທຳມະນູນສະຫະລັດກຳນົດໃຫ້ມີ ການສຳຫຼວດປະຊາກອນແຫ່ງຊາດໜຶ່ງຄັ້ງໃນທຸກໆ 10 ປີ ເພື່ອຈຸດປະສົງໃນການ ຈັດສັນຜູ້ແທນໃນສະພາແຫ່ງສະຫະລັດ. ທຸກຄົນທີ່ອາໄສຢູ່ໃນສະຫະລັດ ຕ້ອງຖືກນັບ. ອັນນີ້ລວມເຖິງ ຜູ້ຄົນທຸກອາຍຸ, ເຊື້ອຊາດ, ກຸ່ມຊົນເຜົ່າ, ທັງທີ່ເປັນພົນລະເມືອງ ແລະ ບໍ່ແມ່ນພົນລະເມືອງ. ນອກຈາກນີ້, ຂໍ້ມູນການສຳຫຼວດປະຊາກອນ ຈະສົ່ງ ຜົນກະທົບໂດຍກົງຕໍ່ການຈັດສັນງົບປະມານທີ່ຫຼາຍກວ່າ 400 ຕື້ໂດລາຕໍ່ປີເພື່ອ ແຈກຢາຍໃຫ້ແກ່ຣັຖ, ທ້ອງຖິ່ນ ແລະ ຣັຖບານຊົນເຜົ່າ. ກະຣຸນາປະກອບຟອມໃຫ້ຄົບຖ້ວນ ແລະ ສົ່ງກັບຄືນທາງໄປສະນີ ແລະ ຊຸກຍູ້ໃຫ້ຄອບຄົວຂອງທ່ານ, ເພື່ອນ ແລະ ເພື່ອນບ້ານ ເຮັດຄືກັນ. ສຳລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ, ຢ້ຽມຊົມເວັບໄຊ 2010census.gov.

## ຂັ້ນທີ 2: ປະໂຫຍດຂອງການສຳຫຼວດປະຊາກອນ

ໃນຖານະສະມາຊິກຂອງຊຸມຊົນທາງສາສະໜານີ້ ແລະ ຊຸມຊົນຕ່າງໆ ທີ່ພວກເຮົາອາໄສ ແລະ ເຮັດວຽກຢູ່, ພວກເຮົາມີສ່ວນໄດ້ເສັ້ງຢ່າງຫຼວງຫຼາຍຕໍ່ກັບການສຳຫຼວດປະຊາກອນ ປີ 2010. ທຸກໆປີ, ຣັຖບານກາງຈະຈັດສັນງົບປະມານຫຼາຍກວ່າ 400 ຕື້ໂດລາໃຫ້ແກ່ຣັຖ, ທ້ອງຖິ່ນ ແລະ ຣັຖບານຊົນເຜົ່າ ໂດຍອີງໃສ່ຂໍ້ມູນການສຳຫຼວດປະຊາກອນ. ອົງກອນ ຂອງພວກເຮົາສາມາດນຳໃຊ້ຂໍ້ມູນນີ້ເພື່ອຮ້ອງຂໍຮັບທຶນສະໜັບສະໜູນ ແລະ ເພື່ອ ພິຈາລະນາກຳນົດສະຖານທີ່ຕ່າງໆ ທີ່ຈະເປັນສະຖານທີ່ອຳນວຍຄວາມສະດວກແຫ່ງໃໝ່. ໂດຍການປະກອບຟອມການສຳຫຼວດປະຊາກອນໃຫ້ຄົບຖ້ວນ ແລະ ສົ່ງກັບຄືນ, ທ່ານຍັງໄດ້ຊ່ວຍໃຫ້ແນວທາງໃນການຕັດສິນດ້ານການໃຫ້ທຶນສຳລັບໂຮງຮຽນຂອງພວກ ເຮົາ, ໂຮງໝໍ ແລະ ສູນຮັບຝາກເດັກ, ເຊັ່ນດຽວກັນທີ່ມັນສົ່ງຜົນກະທົບຕໍ່ການອອກສຽງ ຂອງ ພວກເຮົາໃນສະພາຕອງເກຣສ. ຂໍ້ມູນທີ່ເກັບກຳໄດ້ນີ້ຈະຖືກນຳໃຊ້ເພື່ອກຳນົດ ເຂດເລືອກຕັ້ງສຳລັບຕຳແໜ່ງທີ່ເລືອກຕັ້ງໃນທຸກລະດັບຂອງເມືອງ, ຣັຖ ແລະ ປະເທດ. ຈົ່ງມີບົດບາດໃນການຕັດສິນໃຈ ທີ່ສຳຄັນຊຶ່ງຜູ້ນຳຣັຖບານຈະເຮັດໃນອີກ 10 ປີຂ້າງໜ້າ. ກະຣຸນາປະກອບຟອມຂອງທ່ານ ໃຫ້ຄົບຖ້ວນ ແລະ ສົ່ງກັບຄືນທາງໄປສະນີ ແລະ ຊຸກຍູ້ຄອບຄົວຂອງທ່ານ, ເພື່ອນ ແລະ ເພື່ອນບ້ານໃຫ້ເຮັດຄືກັນ. ສຳລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ, ຢ້ຽມຊົມເວັບໄຊ 2010census.gov.

## ຂັ້ນທີ 3: ການປະກອບຟອມ

ຮອດເວລານີ້, ພວກທ່ານສ່ວນຫຼາຍກໍຄົງໄດ້ຮັບແບບຟອມການສຳຫຼວດປະຊາກອນ ປີ 2010 ຂອງທ່ານແລ້ວ. ແບບຟອມນີ້ເປັນໜຶ່ງໃນແບບຟອມທີ່ສິ້ນທີ່ສຸດໃນປະຫວັດສາດ, ແບບຟອມການສຳຫຼວດປະຊາກອນ ປີ 2010 ນີ້ຈະຖາມ 10 ຄຳຖາມ ແລະ ໃຊ້ເວລາ ປະມານ 10 ນາທີໃນການປະກອບໃຫ້ສຳເລັດ. ມັນງ່າຍດາຍ, ສຳຄັນ ແລະ ບອດພ້ອມ, ແລະ ການປະກອບສ່ວນຂອງທ່ານກໍສຳຄັນຫຼາຍ. ຕາມກົດໝາຍ, ສຳນັກງານສຳຫຼວດປະຊາກອນແຫ່ງສະຫະລັດ ບໍ່ສາມາດແບ່ງປັນຂໍ້ມູນສ່ວນບຸກຄົນຂອງບຸກຄົນໃດກັບ ຜູ້ໃດໄດ້, ລວມທັງ ອົງການຂອງຣັຖບານກາງຕ່າງໆ ແລະ ໜ່ວຍງານປະຕິບັດກົດໝາຍ. ກະຣຸນາປະກອບແບບຟອມສຳຫຼວດປະຊາກອນໃຫ້ຄົບຖ້ວນ ແລະ ສົ່ງກັບຄືນທາງໄປສະນີ ແລະ ຊຸກຍູ້ຄອບຄົວຂອງທ່ານ, ເພື່ອນ ແລະ ເພື່ອນບ້ານໃຫ້ເຮັດຄືກັນ. ສຳລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ, ຢ້ຽມຊົມເວັບໄຊ 2010census.gov.





## ຂັ້ນທີ 4: ຈື່ການສຳຫຼວດປະຊາກອນ ປີ 2010

(ກ່ອນມີສຳຫຼວດປະຊາກອນ ວັນທີ 1 ເມສາ 2010)

ຖ້າຫາກ ທ່ານຍັງບໍ່ໄດ້ປະກອບແບບຟອມການສຳຫຼວດປະຊາກອນແລະ ສົ່ງກັບຄືນ ທາງໄປສະນີ, ພວກເຮົາຂໍຊຸກຍູ້ໃຫ້ທ່ານເຮັດແນວນັ້ນ. ຂໍ້ມູນການສຳຫຼວດປະຊາກອນ ຈະມີຜົນກະທົບທີ່ສຳຄັນຕໍ່ຊຸມຊົນຂອງພວກເຮົາ ເນື່ອງຈາກມັນຈະສົ່ງຜົນກະທົບຕໍ່ ໂອກາດໃນການໄດ້ຮັບທຶນສຳລັບຊຸມຊົນທາງ ສາສະໜາຂອງພວກເຮົາ ແລະເປັນແນວທາງໃນການຕັດສິນວ່າ ຈະສ້າງຖະໜົນໃໝ່, ໂຮງຮຽນ, ໂຮງໝໍ ແລະອີກຫຼາຍ ຢ່າງບ່ອນໃດແດ່. ທຸກຄົນ ແລະແບບຟອມການສຳຫຼວດປະຊາກອນທຸກອັນມີຄວາມສຳຄັນ. ຈົ່ງຊ່ວຍກັນຮັບປະກັນວ່າ ອົງກອນຂອງພວກເຮົາ ແລະຊຸມຊົນຂອງພວກເຮົາ ມີສິດເໝາະສົມ ທີ່ຈະໄດ້ຮັບທຶນສະໜັບສະໜູນທີ່ຈຳເປັນສຳລັບອະນາຄົດທີ່ສົດໃສ. ກະຣຸນາປະກອບແບບຟອມການສຳຫຼວດປະຊາກອນໃຫ້ຄົບຖ້ວນ ແລະສົ່ງກັບຄືນ ທາງໄປສະນີ ແລະຊຸກຍູ້ຄອບຄົວຂອງທ່ານ, ເພື່ອນ ແລະເພື່ອນບ້ານໃຫ້ເຮັດຄືກັນ. ສຳລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ, ຢ້ຽມຊົມເວັບໄຊ 2010census.gov.

## ຂັ້ນທີ 5: ຂອບໃຈ

(ຫຼັງຈາກມີສຳຫຼວດປະຊາກອນ, 1 ເມສາ 2010)

ມື້ນີ້ ພວກເຮົາຕ້ອງການຂອບໃຈທຸກຄົນທີ່ໄດ້ປະກອບຟອມການສຳຫຼວດປະຊາກອນ ປີ 2010 ໃຫ້ສຳເລັດ ແລະສົ່ງກັບຄືນທາງໄປສະນີ. ຄຳຕອບຂອງທ່ານໃຫ້ຂໍ້ມູນທີ່ສຳຄັນຊຶ່ງ ຈະຖືກນຳໃຊ້ປະກອບການຕັດສິນໃຈຕ່າງໆ ຊຶ່ງຈະມີຜົນກະທົບຕໍ່ພວກເຮົາທຸກຄົນ. ສຳລັບຜູ້ທີ່ຍັງບໍ່ໄດ້ປະກອບຟອມເທື່ອ, ພວກເຮົາຂໍຊຸກຍູ້ໃຫ້ທ່ານປະກອບຟອມໃຫ້ສຳເລັດ ໃນອາທິດນີ້. ຄົວເຮືອນທີ່ບໍ່ຕອບອາດໄດ້ຮັບແບບຟອມປຸງແທນໃນ ຕົ້ນເດືອນເມສາ 2010. ພະນັກງານສຳຫຼວດປະຊາກອນຈະໄປຢ້ຽມຄົວເຮືອນທີ່ບໍ່ໄດ້ສົ່ງແບບຟອມກັບຄືນ ເພື່ອນັບຈຳນວນຄົນດ້ວຍຕົນເອງ. ກະຣຸນາໃຫ້ຄວາມຮ່ວມມືກັບພະນັກງານສຳຫຼວດ ປະຊາກອນເພື່ອຮັບປະກັນວ່າການນັບປະຊາກອນນັ້ນຖືກຕ້ອງ ແມ່ນຢ່າແລະສົມບູນ. ສຳລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ, ຢ້ຽມຊົມເວັບໄຊ 2010census.gov.

ສຳລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມກ່ຽວກັບການສຳຫຼວດປະຊາກອນ ປີ 2010, ໄປທີ່ 2010census.gov.



# ການສໍາຫຼວດປະຊາກອນ ປີ 2010: ການປະກາດໃນບ່ອນຕ່າງໆ

ຂໍ້ມູນຕໍ່ໄປນີ້ສາມາດນໍາໄປແຈ້ງປະກາດໃນຈົດໝາຍຂ່າວ, ກະດານຂ່າວ ແລະ ທາງໄປສະນີ, ແລະນໍາໃຊ້ໃນເວັບໄຊຕ່າງໆ ໃນອາທິດກ່ອນໜ້າທີ່ຈະຮອດມື້ ສໍາຫຼວດປະຊາກອນ ໃນວັນທີ 1 ເມສາ 2010, ເພື່ອໃຫ້ຄວາມຮູ້ ແລະຊຸກຍູ້ໃຫ້ສະມາຊິກໃນອົງກອນທາງສາສະໜາມາປະກອບສ່ວນໃນການສໍາຫຼວດປະຊາກອນ. ຂໍ້ຄວາມກ່າວທີ່ຄືກັນຂອງຜູ້ນໍາແມ່ນລວມຢູ່ໃນຊຸດເອກະສານນີ້ ແລະ ທັງສອງຢ່າງນີ້ ກໍມີໃຫ້ດາວໂຫລດທີ່ “Partner With Us” ໃນເວັບໄຊ 2010census.gov.

## ຂັ້ນທີ 1: ກຽວກັບການສໍາຫຼວດປະຊາກອນ

ການສໍາຫຼວດປະຊາກອນ ປີ 2010: ກໍາລັງມາຮອດໃນໄວໆນີ້

ໃນຂະນະທີ່ກໍາລັງຮອດເວລາການສໍາຫຼວດປະຊາກອນ ປີ 2010, ຄົວເຮືອນແຕ່ລະແຫ່ງຂອງພວກເຮົາຈະໄດ້ຮັບແບບຟອມອັນໜຶ່ງ. ເນື່ອງຈາກວ່າ ການສໍາຫຼວດປະຊາກອນມີຜົນກະທົບໃຫຍ່ຫຼວງຕໍ່ກັບຊຸມຊົນທີ່ພວກເຮົາອາໄສ ແລະ ເຮັດວຽກຢູ່, ອົງກອນຂອງພວກເຮົາຮ່ວມງານກັບ ສໍານັກງານສໍາຫຼວດປະຊາກອນແຫ່ງສະຫະລັດເພື່ອຊຸກຍູ້ການປະກອບສ່ວນ. ພາຍໃຕ້ການບັງຄັບຂອງລັດຖະທໍາມະນູນ ຂອງສະຫະລັດ, ທຸກຄົນທີ່ອາໄສຢູ່ໃນສະຫະລັດຕ້ອງຖືກນັບ - ທັງທີ່ເປັນພົນລະເມືອງ ແລະ ບໍ່ແມ່ນພົນລະເມືອງ. ຂໍ້ມູນຈາກການນັບແຫ່ງຊາດນີ້ຈະຊ່ວຍໃຫ້ຈາລະນາຕັດສິນໃນການໃຫ້ທຶນສະໜັບສະໜູນ ທີ່ສໍາຄັນ ແລະການກໍານົດການເປັນຜູ້ແທນຂອງລັດຖະບານ. ກະຮຸນາປະກອບແບບສອບຖາມໃຫ້ສໍາເລັດ ແລະສົ່ງກັບຄືນແລະຊຸກຍູ້ຄອບຄົວ, ເພື່ອນ ແລະເພື່ອນບ້ານໃຫ້ເຮັດຄືກັນ. ສໍາລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ, ຢ້ຽມຊົມເວັບໄຊ 2010census.gov.

## ຂັ້ນທີ 2: ປະໂຫຍດຂອງການສໍາຫຼວດປະຊາກອນ

ການສໍາຫຼວດປະຊາກອນ ປີ 2010: ມີຫຍັງທີ່ເປັນປະໂຫຍດສໍາລັບທ່ານ?

ໃນຖານະສະມາຊິກຂອງຊຸມຊົນທາງສາສະໜາ ແລະຊຸມຊົນຕ່າງໆ ທີ່ພວກເຮົາເຮັດວຽກແລະອາໄສຢູ່, ພວກເຮົາແຕ່ລະຄົນມີສ່ວນໄດ້ສ່ວນເສັ້ນຫຼາຍໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົາປະກອບແບບຟອມການສໍາຫຼວດ ປະຊາກອນປີ 2010 ຂອງພວກເຮົາ. ໂດຍການປະກອບສ່ວນ, ພວກເຮົາສາມາດສົ່ງ ຜົນກະທົບໃຫ້ແກ່ຄຸນນະພາບຊີວິດ ໃນຊຸມຊົນຂອງພວກເຮົາໄດ້ເພື່ອໃຫ້ດີຂຶ້ນ. ທຸກໆປີ, ລັດຖະບານກາງຈັດສັນເງິນຈໍານວນຫຼາຍກວ່າ \$400 ຕື້ໂດລາໃຫ້ແກ່ລັດ, ທ້ອງຖິ່ນ ແລະລັດຖະບານຊົນເຜົ່າ ໂດຍອີງໃສ່ຂໍ້ມູນການສໍາຫຼວດປະຊາກອນ - ໃນການໃຫ້ທຶນສະໜັບສະໜູນເພື່ອໃຊ້ໃນການ ສ້າງຖະໜົນ, ໂຮງຮຽນ, ໂຮງໝໍໃໝ່ ແລະເພື່ອຍົກລະດັບໂຄງການ ຊຸມຊົນທີ່ສໍາຄັນຕ່າງໆ. ອົງກອນທາງສາສະໜາຄືກັບພວກເຮົາ ນໍາໃຊ້ຂໍ້ມູນການສໍາຫຼວດປະຊາກອນ ເພື່ອຮ້ອງຂໍຮັບທຶນຊຶ່ງສະໜັບສະໜູນໂຄງການຕ່າງໆ ແລະໂຄງການລິເລີ່ມທີ່ສໍາຄັນ ຕໍ່ຊຸມຊົນຂອງພວກເຮົາ. ຂໍ້ມູນການສໍາຫຼວດປະຊາກອນຍັງໃຫ້ພວກເຮົາ ມີສິດມີສ່ວນໃນສະພາ ໃນຖານະເປັນຂໍ້ມູນທີ່ນໍາໃຊ້ ໃນການກໍານົດຈໍານວນບ່ອນນັ່ງທີ່ແຕ່ລະລັດຈະມີໃນສະພາຜູ້ແທນຂອງສະຫະລັດ. ກະຮຸນາປະກອບແບບຟອມໃຫ້ຄົບຖ້ວນ ແລະສົ່ງກັບຄືນ ແລະຊຸກຍູ້ໃຫ້ຄອບຄົວ, ເພື່ອນ ແລະເພື່ອນບ້ານຂອງທ່ານເຮັດຄືກັນ. ສໍາລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ, ຢ້ຽມຊົມເວັບໄຊ 2010census.gov.

## ຂັ້ນທີ 3: ການປະກອບຟອມ

ການສໍາຫຼວດປະຊາກອນ ປີ 2010: ຄໍາຕອບຂອງທ່ານປອດພ້ອມ

ທ່ານຈະໄດ້ຮັບແບບຟອມການສໍາຫຼວດປະຊາກອນປີ 2010. ແບບຟອມການສໍາຫຼວດປະຊາກອນນີ້ເປັນແບບຟອມໜຶ່ງທີ່ສັ້ນທີ່ສຸດໃນປະຫວັດສາດ, ແບບຟອມການສໍາຫຼວດປະຊາກອນ ປີ 2010 ຈະຖາມ 10 ຄໍາຖາມແລະໃຊ້ເວລາປະມານ 10 ນາທີເພື່ອປະກອບໃຫ້ສໍາເລັດ. ມັນງ່າຍດາຍ, ສໍາຄັນ ແລະປອດພ້ອມ, ແລະການປະກອບສ່ວນຂອງທ່ານສໍາຄັນຫຼາຍ. ຕາມກົດໝາຍ, ສໍານັກງານສໍາຫຼວດປະຊາກອນບໍ່ສາມາດແບ່ງບັນຂໍ້ມູນສ່ວນບຸກຄົນກັບໃຜ, ລວມເຖິງ ອົງການແຫ່ງລັດຖະບານອື່ນໆ ແລະໜ່ວຍງານປະຕິບັດກົດໝາຍ. ກະຮຸນາປະກອບແບບຟອມໃຫ້ຄົບຖ້ວນແລະສົ່ງກັບຄືນແລະຊຸກຍູ້ໃຫ້ຄອບຄົວ, ເພື່ອນ ແລະເພື່ອນບ້ານຂອງທ່ານເຮັດຄືກັນ. ສໍາລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ, ຢ້ຽມຊົມເວັບໄຊ 2010census.gov.





## ຂໍ້​ນີ​ທີ 4: ຈື່​ການ​ສຳ​ຫຼວດ​ປະ​ຊາກອນ ປີ 2010

(ກ່ອນ​ມີ​ສຳ​ຫຼວດ​ປະ​ຊາກອນ ວັນ​ທີ 1 ເມສາ 2010)

**ການ​ສຳ​ຫຼວດ​ປະ​ຊາກອນ ປີ 2010: ມັນ​ຢູ່​ໃນ​ຄວາມ​ຮັບ​ຜິດ​ຊອບ​ຂອງ​ພວກ​ເຮົາ​ທຸກ​ຄົນ**  
ຖ້າ​ຫາກ ທ່ານ​ຍັງ​ບໍ່​ປະ​ກອບ​ຟອມ​ສຳ​ຫຼວດ​ປະ​ຊາກອນ ແລະ​ສົ່ງ​ກັບ​ຄືນ, ພວກ​ເຮົາ​ຊຸກ​ຍູ້​ໃຫ້​ທ່ານ​ເຮັດ​ແນວ​ນັ້ນ. ຂໍ້​ມູນ​ປະ​ຊາກອນ​ຈະ​ມີ​ຜົນ​ກະ​ທົບ​ທີ່​ສຳ​ຄັນ​ຕໍ່​ຊຸມ​ຊົນ​ຂອງ​ພວກ​ເຮົາ​ເນື່ອງ​ຈາກ​ມັນ​ຈະ​ສົ່ງ​ຜົນ​ຕໍ່​ໂອ​ກາດ​ໃນ​ການ​ໄດ້​ທຶນ​ເພື່ອ​ຊຸມ​ຊົນ​ທາງ​ສາ​ສະ​ໜາ​ຂອງ​ພວກ​ເຮົາ ແລະ​ເປັນ​ແນວ​ທາງ​ໃນ​ການ​ຕັດ​ສິນ​ກ່ຽວ​ກັບ​ວ່າ ຈະ​ສ້າງ​ຖະ​ໜົນ, ໂຮງ​ຮຽນ, ໂຮງ​ໝໍ​ໃໝ່​ບ່ອນ​ໃດ ແລະ​ອື່ນໆ​ອີກ. ທຸກ​ຄົນ​ແລະ​ທຸກ​ແບບ​ຟອມ​ການ​ສຳ​ຫຼວດ​ປະ​ຊາກອນ​ມີ​ຄວາມ​ສຳ​ຄັນ. ຈົ່ງ​ຊ່ວຍ​ຮັບ​ປະ​ກັນ​ວ່າ​ອົງ​ກອນ ແລະ​ຊຸມ​ຊົນ​ຂອງ​ພວກ​ເຮົາ​ມີ​ສິດ​ໄດ້​ຮັບ​ທຶນ​ສະ​ໜັບ​ສະ​ໜູນ​ທີ່​ຈຳ​ເປັນ​ເພື່ອ​ອະ​ນາ​ຄົດ​ທີ່​ສົດ​ໃສ. ກະ​ຣຸນາ​ປະ​ກອບ ແລະ​ສົ່ງ​ກັບ​ຄືນ​ແບບ​ຟອມ​ການ​ສຳ​ຫຼວດ​ປະ​ຊາກອນ ແລະ​ຊຸກ​ຍູ້​ຄອບ​ຄົວ, ເພື່ອນ ແລະ​ເພື່ອນ​ບ້ານ​ຂອງ​ທ່ານ​ໃຫ້​ເຮັດ​ຄື​ກັນ. ສຳ​ລັບ​ຂໍ້​ມູນ​ເພີ່ມ​ເຕີມ, ຢ້ຽມ​ຊົມ​ເວັບ​ໄຊ 2010census.gov.

## ຂໍ້​ນີ​ທີ 5: ຂອບ​ໃຈ

(ຫຼັງ​ຈາກ​ມີ​ສຳ​ຫຼວດ​ປະ​ຊາກອນ, 1 ເມສາ 2010)

### ການ​ສຳ​ຫຼວດ​ປະ​ຊາກອນ ປີ 2010: ຂອບ​ໃຈ

ພວກ​ເຮົາ​ຢາກ​ຂອບ​ໃຈ​ທຸກ​ຄົນ​ທີ່​ໄດ້​ປະ​ກອບ​ຟອມ​ການ​ສຳ​ຫຼວດ​ປະ​ຊາກອນ ປີ 2010 ແລະ​ສົ່ງ​ກັບ​ຄືນ. ທ່ານ​ໄດ້​ສ້າງ​ຜົນ​ກະ​ທົບ​ທີ່​ສຳ​ຄັນ​ໃຫ້​ແກ່​ຊຸມ​ຊົນ​ນີ້ ແລະ​ເປັນ​ການ​ຕັດ​ສິນ​ໃຈ​ທີ່​ສົ່ງ​ຜົນ​ກະ​ທົບ​ຕໍ່​ພວກ​ເຮົາ​ທັງ​ໝົດ, ແລະ​ດ້ວຍ​ເຫດ​ນັ້ນ ພວກ​ເຮົາ​ຮູ້​ສຶກ​ຊາບ​ຊຶ້ງ​ໃຈ​ຫຼາຍ. ສຳ​ລັບ​ຜູ້​ທີ່​ບໍ່​ໄດ້​ປະ​ກອບ​ຟອມ​ໃຫ້​ສຳ​ເລັດ, ມັນ​ຍັງ​ບໍ່​ສາຍ​ເກີນ​ໄປ​ທີ່​ຈະ​ປະ​ກອບ​ສ່ວນ​ໃນ​ຂັ້ນ​ຕອນ​ທີ່​ງ່າຍ, ສຳ​ຄັນ ແລະ​ປອດ​ພ້ຍ​ນີ້. ຄົວ​ເຮືອນ​ທີ່​ບໍ່​ຕອບ​ແບບ​ຟອມ​ອາດ​ໄດ້​ຮັບ​ແບບ​ຟອມ​ການ​ປ່ຽນ​ແທນ​ໃນ​ຕົ້ນ​ເດືອນ​ເມສາ 2010. ພະ​ນັກ​ງານ​ສຳ​ຫຼວດ​ປະ​ຊາກອນ​ຈະ​ໄປ​ຢ້ຽມ​ຢາມ​ຄົວ​ເຮືອນ​ທີ່​ບໍ່​ສົ່ງ​ແບບ​ຟອມ​ກັບ​ຄືນ​ເພື່ອ​ນັບ​ຈຳ​ນວນ​ຄົນ​ດ້ວຍ​ຕົນ​ເອງ. ຈື່​ໄວ້​ວ່າ, ຄວາມ​ສຳ​ເລັດ​ຂອງ​ການ​ສຳ​ຫຼວດ​ປະ​ຊາກອນ ປີ 2010 ແມ່ນ​ຢູ່​ໃນ​ຄວາມ​ຮັບ​ຜິດ​ຊອບ​ຂອງ​ພວກ​ເຮົາ. ສຳ​ລັບ​ຂໍ້​ມູນ​ເພີ່ມ​ເຕີມ, ຢ້ຽມ​ຊົມ​ເວັບ​ໄຊ 2010census.gov.

ສຳ​ລັບ​ຂໍ້​ມູນ​ເພີ່ມ​ເຕີມ​ກ່ຽວ​ກັບ​ການ​ສຳ​ຫຼວດ​ປະ​ຊາກອນ ປີ 2010, ໄປ​ທີ່ 2010census.gov.